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《重读老筑城》

内容概要

《重读老筑城》:There are lots of old structures in Gutyang City-the nine gates and the four attics, Cuiwei
Garden,Yangming Temple and Dongshan White Marble Tab-let.Some of them are well conserved. Some are
dil-apidated.Some are no more now. They had donecredit to the city. Each of them has its own abstrusecultural
background and a series of impressive stories.The book leads us to trace their past and interprettheir rich cultural
intensions.
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《重读老筑城》

书籍目录

导言东山记行扶风揽胜仙人洞访道黔山之灵寻找圣泉亭文昌阁怀古三元宫九门觅踪北堂悲欢占尽春光
甲秀楼翠微寻芳觉行圆满之园观风山远眺黔明古寺参观观音洞结语
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《重读老筑城》

精彩短评

1、我们常常读有关旅游的书籍，遗憾的是，很多旅游书籍尤其是游记书籍，让我们不敢恭维。那些
书籍，多是一些粗俗浅薄或花哨甜腻的描写和无病呻吟。相对来说，这本文化研究的书籍就显得难能
可贵了。其实，这本书可以当作好游记来读。
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